
Schriftelijke vragen betreffende landbouw in Staphorst: 
 
De fracties van de ChristenUnie en de SGP hebben de volgende vragen aan het college: 
 

1. Hoever staat het op dit moment met het vaststellen van de gebiedsagenda en de 
uitvoeringsagenda van de Gebiedsgerichte aanpak voor het Staphorsterveld? En hoe staat 
het met de Veenweidevisie? 

 
2. Hoe zit het met de verhouding tussen het rijk / de provincie / de gemeente? Wie beslist wat 

met betrekking tot het vaststellen van de gebiedsagenda, de uitvoeringsagenda en de 
eventueel voorgestelde maatregelen? 

 
3. Het college is voorzitter van de gebiedstafel Staphorsterveld: hoe ervaart u de invloed van 

het continu verschijnen van allerlei rapporten en nieuwsberichten (zie inleiding)? Wat is de 
invloed hiervan op het gebiedsproces dat u nu voert met alle betrokkenen? 

 
4. De Regio Zwolle heeft in juni 2021 een definitieve status gekregen als NOVI-gebied 

(Nationale Omgevingsvisie). Daarnaast speelt de Verstedelijkingsstrategie een rol. Hebben 
deze twee ontwikkelingen invloed op de landbouw in onze gemeente in het algemeen en op 
de Gebiedsgerichte Aanpak in het Staphorsterveld in het bijzonder en zo ja, wat voor invloed 
valt hiervan te verwachten? 

 
5. Naar aanleiding van het PBL-rapport waarin onteigenings-scenario’s zijn doorgerekend: Wat 

vindt het college van het opkopen van bedrijven rondom een Natura 2000 gebied? 
 
6. Heeft er in het verleden extern salderen van stikstof/ammoniak plaatsgevonden binnen of 

van/naar onze gemeente? Vindt er op dit moment extern salderen plaats binnen of van/naar 
onze gemeente. Heeft u hier een beeld van en kunt u ons een overzicht sturen van het extern 
salderen? 

 
7. Waar is de stikstofberekening voor de gemeente Staphorst (met name voor het gebied 

Staphorsterveld) op gebaseerd? Heeft er een stikstofmeting plaatsgevonden en hoe is deze 
uitgevoerd? Of is de berekening gebaseerd op aannames en rekenmodellen? Wordt er op dit 
moment ook actueel stikstof gemeten? Zijn er eventueel plannen om dat te gaan doen? 

 
8. Wat kunnen we als gemeente, naast bijvoorbeeld de recentelijke inzet voor de realisatie van 

kleine windmolens en de erfcoach, nog meer doen om agrarische ondernemers die willen 
innoveren, verduurzamen of extensiveren te stimuleren en te ondersteunen? En hoe kan dat 
parallel lopen aan de processen die nu lopen in bijvoorbeeld het Staphorsterveld? 

 
 
Namens de fracties: 
 
 
ChristenUnie      SGP 
 
Alberto Schra     Hendrik Troost 
 


